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Cezar Petrescu: „Pedeapsa cea mai mare a mincinosului nu e că nu-l mai crede nimeni,
[…] pedeapsa cea mare e că nu mai crede nici el, în nimeni şi în nimic!...”

  

   Pod transfrontalier cu Ucraina.
    E vorba de alt pod, sau cel existent va fi modificat? Fiind vorba de un pod între două ţări, nu
cumva discuţia se poartă la alt nivel? De exemplu, şefi de stat, miniştri de externe?...

  

   Redeschiderea traficului feroviar spre Ucraina.
   Ce ziceţi de un trafic normal spre Cluj, altul finalizat (şi tot normal) spre Satu Mare? Spre Baia
Mare aştept să trec întâi prin tunelul din Gutin…

      

   Credite avantajoase pentru fermieri.
   Băncile au fost întrebate ce zic despre asta? De unde atâta mărinimie pe banii altora?

  

   Subvenţii în agricultură.
   Se pare că sacul naţional cu bani e fără fund!

  

   Se susţine finalizarea lucrărilor la DN 18.
   Şi eu o susţin, domnilor candidaţi! Dumneavoastră, concret, ce faceţi mai mult, în afară de a
promite ?

  

   Întăbularea terenurilor să se facă pe cheltuiala statului.
    Statul de unde ia banii pentru a-i plăti pe cei care lucrează în domeniu?

  

   Recuperarea arhivelor pt. terenuri din Ucraina.
   Asta e ceva care merită toată aprecierea. Total de acord şi cred că este şi pe deplin realizabil!

 1 / 3



Promisiuni electorale cu nemiluita (partea a II-a)

Scris de Horia Picu
Joi, 13 Decembrie 2012 19:31 - 

  

   Reciclarea deşeurilor menajere.
   Chiar se face ceva cu aceste gunoaie aşezate pe categorii?

  

   Măsurile de revigorare ale agriculturii nu sunt cheltuitoare de fonduri în primă fază.
   Poate, nu zic nu. Dar ce facem cu următoarele faze? Sau important e să începi, că după aia,
mai vedem noi?...

  

   Creşterea calitativă al muncii în învățământ se face prin măsuri mai puţin costisitoare
   Care sunt alea?

  

   Sistemul sanitar trebuie să fie prioritate națională.
   Am auzit asta de multe ori. Pe cine impresionează etichetarea de „prioritate naţională”?
Bugetul ţarii e unul de criză pe câţiva ani de-acum înainte…

  

    Sistemul de îngrijire pentru bătrâni se va face prin proiecte europene şi investitori privaţi,
interesaţi enorm de acest sistem.
   De ce să fie investitorii „interesaţi enorm” de aşa ceva? Că doar n-o fi Roşia Montană!

  

   Motorul acestor idei trebuie să fie un deputat sau senator pentru a coopta media ca şi aliat şi
ca forţă pozitivă în dezvoltarea societăţii şi pentru a crea o punte între teorie şi practică, arătând
calea legală pentru demararea proiectelor viabile.
   Cum face acel parlamentar din jurnalişti aliaţi care să arate „calea legală pentru demararea
proiectelor”? Pentru proiectele astea există nişte legi, care trebuie respectate, că de-aia sunt
legi, nu trebuie să vină persoane din mass-media care să arate unde se greşeşte!

  

   Voi milita pentru înfiinţarea unor noi locuri de muncă
   Ce înseamnă a milita pt. înfiinţarea unor noi locuri de muncă? Unde trebuie de vorbit? Şi mai
ales, cine ascultă?

  

   O regândire şi reaşezare a sistemului sanitar
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   Putem să ştim  şi noi cum se reaşează sistemul sanitar?

  

   Ni se promite un sistem de îngrijire a bătrânilor după modele existente în ţările civilizate
   Patru ani n-a fost timp de aşa ceva?

  

   Acţiune fermă pentru a îmbunătăţi infrastructura
   Cum se poate acţiona ferm pentru a îmbunătăţi infrastructura? Cine dă banii?

  

   Un parlamentar nu trebuie confundat cu un primar. Menirea lui este de a crea baza legală, a
măsurilor practice, simple, generatoare de creştere economică şi dezvoltare.
   În sfârşit un candidat care ştie care îi va fi menirea ca parlamentar!

  

   Mă opresc aici cu comentarea ofertelor candidaţilor pentru Parlament. Toti au promis că vor
face şi vor lupta, se vor implica, etc., etc. Ai impresia că sacrificiul suprem e un simplu moft faţă
de cât de tare s-ar putea implica aleşii în rezolvarea treburilor ţării. După atâtea campanii
electorale care au trecut, avem şi noi, votanţii, ceva experienţă în domeniu. Nu mai credem
orice şi pe oricine. Aştept cu încredere următoarea campanie parlamentară, în care un candidat
(măcar unul!) să promită că va fi prezent la şedinţe, nu va dormi la ele şi va acţiona pentru
interesul naţional, nu al grupului care l-a ajutat să obţină un loc atât de călduţ şi de lipsit de grija
zilei de mâine…

  

   P.S. Văd că avem mai mulţi parlamentari ca niciodată ( 588!). Asta nu face decât să creeze
probleme. Oare cine o fi votat legea electorală în forma aceasta?
   Ghici, ghicitoarea …LOR!
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